

Protokoll möte Näringslivsråd och köpmannaföreningen

Närvarande:

Gabriel Holmlund, Pierre Danielsson, Sara Norlin, Staffan Östman, Greger Lindqvist, Ann-Sofie Brantholm, Camilla Appelqvist, Ulf Sellgren, Niklas Nilsson, Anna-Karin Holmquist, Sara Ahlqvist

Mötet började med vandring runt samhället för att identifiera sånt som behöver åtgärdas för att samhället ska bli vackrare. Gabriel sammanställer punkterna som identifierats.

1. Pierre från Teknik & service informerar

ÅVS i byarna försvinner då FTI slutar ta emot det i December. Då blir det kommunens ansvar i stället. Kommunen kommer att ställa ut LIP:ar (Lättillgängliga insamlingsplatser) som består av underjordsbehållare. Kommer att placeras på nya ställen men ingen info om var eftersom bygglov måste sökas.

I fritidshusområden kommer det att vara behållare där man har en tagg för att öppna, man lägger i en påse (60-litersinkast) och så betalar man per påse. Vilhelmina kommer att sköta tömningen.

Nuvarande öppettider på ÅVC beror på krav på dubbelbemanning efter 16.00 men det är bara temporärt. Grönt kort ska göra att tillgängligheten större för företag då man kommer att kunna åka in, väga själv och sen åka ut.

2. Organisationsförändringar:

Per Nilsson har slutat på Teknik & Service. Plan & Byggfrågor har flyttats tillbaka till Miljö&Bygg.

Sara Norlin informerar om planerad förändring av näringslivsorganisationen. Näringslivsrådet framför starka synpunkter kring att information eller diskussion inte förts med rådet i förväg och ifrågasätter rådets funktion om inte synpunkter tas in i så viktiga frågor.

3. Infopoints / Turistinformation:

Turistinformationen kommer att hanteras av nya enheten. Den digitala informationen kommer att uppdateras innan nuvarande tjänsteperson slutar. Turistmailen/telefonen sköts av LC och kommer att bemannas under sommaren av personal som kan svara på turistfrågor.

Info behöver skickas ut så att alla vet vart man kan hänvisa turister. Sara informerar om att ett mailutskick kommer att göras och separat kontakt med de företag som idag är Infopoints.

4. Rådets arbete för ökad delaktighet och transparens.

Rådet behöver tydligare få veta vilka grupper av företag som man "representerar" och det bör tydliggöras i sociala medier men även i Dta Aktuellt. Förslag på en separat mail till näringslivsrådet (naringslivsrad@dorotea.se). Rådet önskar ett enkelt forum för diskussion av frågor. Alla i rådet behöver få in input från övriga företag och svara på de frågor som skickas ut.

5. Ungdomsfrågor, praktikplatser, företagsbesök och företagsdagar

V 18 fanns flera företag representerade och det gjordes företagsbesök men det var även besök från skogsföretag och skola.

6. Film om Dorotea för marknadsföring och rekrytering

Info om offert om film om Dorotea redovisas där det planeras en intervjufilm som ska marknadsför Dorotea och nyttjas av företag i in marknadsföring. Eventuellt kan delfinansiering ordnas men är ej klart

7. Städkväll

Städkväll planeras den 30/5 18.00-20.00 där föreningar, privata och företag ska bjudas in. Kommunen ska bjuda på korv/dryck efter. Alla behöver ta med redskap, handskar mm till städningen.

8. Plats för möte den 22/8:

Borgafjäll föreslås.

Sekreterare

Justerare

Linda Nordh

Ann-Sofie Brantholm